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1. Valg af dirigent og referent  

Jakob Helmer Mørck blev valgt som dirigent og Birthe Ougaard som referent.  

Dirigenten konstaterede indledningsvist, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til foreningen 

vedtægter. 

Deltagere:  20 stemmeberettigede var mødt til generalforsamlingen. 

 

2. Formandens beretning v/ konstitueret formand Mikkel Vilby 

Mikkel Vilby aflagde beretning om det forgangne år. Beretningen er vedlagt som bilag til referatet.  

Der blev stillet spørgsmålstegn ved, om genopretningen efter nedlægning af fibernet har været 

tilfredsstillende, da der stadig er mange knækkede fliser, revner i vejen og nogle steder manglende 

belægning. 

Jakob og Jaques fra bestyrelsen fortalte, at firmaet, der nedlagde fibernet er gået konkurs, men at 

bestyrelsen er i dialog med TDC omkring manglende belægning, og at bestyrelsen ved et-års- 

gennemgangen indgik en aftale om udskiftning af knækkede fliser. En aftale, bestyrelsen synes vi kan være 

tilfredse med, for det er alt andet lige svært at fastslå den konkrete grund til, at en bestemt flise er 

knækket. 

Det blev bemærket, at flere hunde-lorte-poser smides i hækkene, efter skraldespandene på Plænen er 

fjernet.  

Mikkel fra bestyrelsen svarede, at problemet med skraldespande på Plænen var, at der lå meget affald fra 

overfyldte skraldespande, ligesom fugle var med til at sprede affald. Derfor er skraldespandene fjernet, og 

det har hjulpet. Nogen har valgt at sætte skilt på egen affaldscontainer, hvor der står, at hundeposer kan 

smides i her. Et tip, der hermed er videregivet.  

Mikkel opfordrede interesserede til at melde sig til et udvalg, der skal følge opstrøms overløbsbygværket, 

der som led i Københavns Kommunes spildevandsplan planlægges placeret på hjørnet af Åvendingen og 

Kildeløbet. 



Michael, ÅV28A, meldte sig til udvalget. Øvrige interesserede er velkomne til at rette henvendelse til 

bestyrelsen eller til Michael.   

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

3. Aflæggelse af regnskab v/ Jakob Helmer Mørck 

Kassereren gennemgik regnskabet for kalenderåret 2022. Status pr. 31. december 2022 er en formue på 

1.933.658 kr.  

Der er en mailadresse til kassereren på hjemmesiden, så der er mulighed for at skrive direkte til Jakob, hvis 

man har spørgsmål mm. 

Regnskabet blev godkendt.  

 

4. Status for projekt Grønne Veje 

Projekt Grønne Veje blev vedtaget med stort flertal på den ekstraordinære generalforsamling den 9. 

november 2022. Plænen skal bruges som byggeplads i anlægsperioden, som forventes at starte i juni 2023 

og ca. seks måneder frem. Der skal etableres et grønt bassin i en lavning på Plænen, lige som der skal 

fældes nogle træer.  

Bestyrelsen og vandgruppen synes, det er er en god anledning til at gøre noget ekstra på Plænen, når 

projektet er færdigt. Det kan være frugttræer, buske, blomsterbede, petanquebane eller hvad man nu kan 

tænke sig.  

Bestyrelsen foreslår derfor, at der nedsættes et udvalg til genetablering og beplantning på Plænen efter 

projektets afslutning med en budgetramme på max. 100. 000 kr. 

Afstemning: Budgetrammen på 100.000 kr. blev vedtaget med stort flertal. 

Beplatningsudvalg: Rikke, DYS 7A, meldte sig. Øvrige interesserede medlemmer af grundejerforeningen er 

velkommen til at rette henvendelse til bestyrelsen. 

 

5. Indkomne forslag  

Ingen forslag var modtaget. 

 

6. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslog, at kontingentet fastsættes uændret til 600 kr. halvårligt. 

Afstemning: Forslaget blev vedtaget med stort flertal. 

 

 



7. Fastlæggelse af honorar til bestyrelsen 

Bestyrelsen foreslog uændret årligt honorar på 3.800 kr. til henholdsvis formand, sekretær og kasserer.   

Afstemning: Forslaget blev vedtaget med stort flertal. 

 

8. Forelæggelse af budget til godkendelse v/ Jakob Helmer Mørck  

Kassereren gennemgik forslag til budget for 2023. 

Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge muligheden for kantstensgenopretning og udbedring af 

vejbelægning asfalt på udvalgte vejstrækninger, hvor der kan være en økonomisk besparelse i forbindelse 

med HOFORs ansvar for retablering efter anlæg af vejbede.  

Afstemning: Budget for 1. januar 2023 til 31. december 2023 blev vedtaget med stort flertal. 

 

9. Valg af formand, bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  

Ifølge vedtægterne vælges formand og bestyrelsesmedlemmer for 2 år og suppleanter for 1 år, og revisorer 

og suppleanter vælges for disse for 1 år. Følgende blev valgt: 

• Mikkel Vilby, formand. 

• Jacques Hermann, bestyrelsesmedlem (genvalg) 

• Malte Siglev, bestyrelsesmedlem 

• Birthe Ougaard, suppleant for bestyrelsesmedlem (genvalg) 

• Nicoline Varberg, suppleant for bestyrelsesmedlem 

• Signe Knattrup, revisor (genvalg) 

• Cathrine Boe, revisor. 

• Jo Krøjer, revisorsuppleant. 

 

10. Eventuelt 

Nabohjælpskiltet, som Slotsfruens Vænge blev tildelt i 2022, og som skulle være hængt op ved Åvendingen, 

blev efterlyst, for det er aldrig blev hængt op. Hvis nogen kender noget til skiltet, bedes de rette 

henvendelse til bestyrelsen.  

En grundejer spurgte til ansvar for at fjerne ukrudt ved fortov og kantsten. Svaret er, at det er den enkelte 

grundejers ansvar at fjerne ukrudt ud for egen parcel, ligesom man har ansvar for at sørge for 

vedligeholdelse ud til midten af vejen. 

Sommerfest holdes lørdag den 19. august (3. lørdag i august). Birgitte, DYS 24, og Birthe, DYS 50B, er 

festudvalg. Øvrige medlemmer af grundejerforeningen, der vil være med til at arrangere sommerfest, er 

velkommen til at rette henvendelse til bestyrelsen, Birgitte eller Birthe. 

Dirigenten takkede for god ro og orden, og så var der kringle. 

Birthe Ougaard, 1. april 2023 


